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MĚSTO TRUTNOV – ZASTUPITELSTVO MĚSTA 
 
 
 

Z á p i s  
z 1. zasedání zastupitelstva města ze dne 26. února 2018 

Zasedání bylo zahájeno v 16:01 za přítomnosti 33 členů zastupitelstva města.  
 
 
1. Zahájení – Mgr. Adamec 
Přivítal přítomné, zástupce veřejnosti, tisku. 
Konstatoval, že ZM bylo svoláno v souladu se zákonem. 
Dále zastupitele informoval o úmrtí JUDr. Jiránka, dlouholetého zastupitele města. Na jeho počest 
držena minuta ticha. 
Zápis z minulého ZM ověřen, nebyly vzneseny námitky, považuje se za schválený. 
Připomněl zákon o střetu zájmů, nutno oznámit před hlasováním. 
 
Návrhový výbor 
1. Mgr. Ivana Duffová Hlasování: 31 – 0 – 1 (1) 
2. Ing. Petr Přívratský Hlasování: 32 – 0 – 0 (1) 
 Na základě připomínky Ing. Andrleho, Ph.D., bylo toto hlasování označeno za zmatečné. 
 Zastupitelé hlasovali tedy znovu. 
 Nové hlasování  
 Ing. Petr Přívratský Hlasování: 33 – 0 – 0 
3. Mgr. Petr Sobotka Hlasování: 32 – 0 – 1 
 
Dále starosta města požádal zastupitele, aby během zasedání z technických důvodů nepoužívali 
datové připojení na mobilních telefonech. 

Za ověřovatele zápisu stanoveni: Mgr. Roman Hásek, Ing. Martin Jiránek 

Program 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení 
3a) Rozpočet města na rok 2017 – rozpočtové opatření č. 5 
3b) Návrh rozpočtu města na rok 2018 
4. Majetek města 
5. Galerie Draka – příspěvek na provoz v roce 2018 
6. Dotace 
7. Sociální služby – dotace z rozpočtu na rok 2018 
8. Spoluúčast na financování projektu „REKONSTRUKCE FOTBALOVÉHO HŘIŠTĚ 

S UMĚLÝM POVRCHEM“ v areálu Na Lukách 
9. Projekt Města Trutnov a města Świdnica – Turistika – věc společná 
10. Kulturní cena města Trutnova za rok 2017 
11. Sportovní cena města Trutnova za rok 2017 
12. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 
13. Přísedící Okresního soudu v Trutnově 
14. Stanovy Svazku obcí Východní Krkonoše – dodatek č. 5  
15. Kontrolní výbor – plán kontrolní činnosti na 1. pololetí 2018 
16. Různé 
17. Závěr 
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Návrhy k programu 

Mgr. Adamec navrhuje: 
do bodu 16. Různé zařadit následující bod: 

16a) Zástupci města v obchodních společnostech 
 
Dále pan Šubrt navrhuje do bodu 16. Různé zařadit další bod programu – rozšíření počtu oddáva-
jících o MgA. Libora Kasíka. 

 16b) Určení oddávajícího 
 
Žádné další připomínky, návrhy k doplnění programu nebyly.  

Hlasování o doplněném programu 

1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení 
3a) Rozpočet města na rok 2017 – rozpočtové opatření č. 5 
3b) Návrh rozpočtu města na rok 2018 
4. Majetek města 
5. Galerie Draka – příspěvek na provoz v roce 2018 
6. Dotace 
7. Sociální služby – dotace z rozpočtu na rok 2018 
8. Spoluúčast na financování projektu „REKONSTRUKCE FOTBALOVÉHO HŘIŠTĚ 

S UMĚLÝM POVRCHEM“ v areálu Na Lukách 
9. Projekt Města Trutnov a města Świdnica – Turistika – věc společná 
10. Kulturní cena města Trutnova za rok 2017 
11. Sportovní cena města Trutnova za rok 2017 
12. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 
13. Přísedící Okresního soudu v Trutnově 
14. Stanovy Svazku obcí Východní Krkonoše – dodatek č. 5  
15. Kontrolní výbor – plán kontrolní činnosti na 1. pololetí 2018 
16. Různé 
16a) Zástupci města v obchodních společnostech 
16b) Určení oddávajícího 
17. Závěr 

Hlasování o doplněném programu: 33 – 0 – 0 – program schválen 

 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení, přehled plnění investičních akcí – Ing. Seidel 

Písemný materiál. 
Ing. Seidel, tajemník MěÚ, informoval zastupitele o plánovaném jednání Komise pro strategický 
rozvoj města, které proběhne dne 15.03.2018. Pozvánka bude členům komise rozeslána během 
tohoto týdne e-mailem. 

Zahájena rozprava. Dotazy k danému bodu nebyly. Rozprava ukončena. 

ZM bere na vědomí 
informaci o plnění usnesení zastupitelstva města, 
informaci o plnění investičních akcí. 
ZM stanovuje 
termín další kontroly plnění usnesení 2005-433/6 na příští zasedání zastupitelstva města. 

Termín: 09.05.2018 

Hlasování: 33 – 0 – 0 
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3a) Rozpočet města na rok 2017 – rozpočtové opatření č. 5 – Mgr. Adamec  

Písemný materiál.  
Mgr. Adamec zastupitele krátce seznámil s předkládaným rozpočtovým opatřením. Hospodaření 
města skončilo dobře. Do výdajů byly zahrnuty požadavky ze strany organizací města, rozpočet 
lze označit jako „investiční“. V roce 2017 byl doplacen úvěr za výstavbu UFFO, z tohoto důvodu 
došlo ke zvýšení dluhové služby města. Nový úvěr byl městu poskytnut za velmi výhodných pod-
mínek. Přesto zvýšení dluhové služby nemá vliv na případné získávání finančních prostředků 
z dotačních programů.  
 
Zahájena rozprava. Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena. 

ZM schvaluje 
změny rozpočtu města Trutnova na rok 2017 – rozpočtové opatření č. 5. 

Hlasování: 23 – 0 – 10 
 
 
3b) Návrh rozpočtu města na rok 2018 – Mgr. Adamec  

Písemný materiál.  
Mgr. Adamec seznámil zastupitele s předkládaným rozpočtem města na rok 2018. Největší inves-
ticí v tomto roce bude výstavba Střediska volného času. Dále byly do rozpočtu zahrnuty investiční 
akce, které jsou připraveny. Předložený rozpočet byl projednán na jednání Finančního výboru Za-
stupitelstva města Trutnova. Rozpočet lze považovat za velice „investiční“. Z běžných příjmů je 
hrazen nejen provoz městských organizací, ale také realizovány investiční akce. Dále krátce zhod-
notil vývoj příjmů a vývoj dluhové služby za dobu 4 let. V roce 2018 bude výše dluhové služby 0 %. 
V roce 2019 lze výši dluhové služby odhadnout na cca 8-10 %. Z jeho pohledu to nebude omezují-
cí pro další zastupitelstvo města. Dále informoval o vývoji předpokládaných příjmů. V rozpočtu jsou 
zahrnuty investiční akce zejm. do infrastruktury (např. oprava chodníků na sídlišti Zelená louka). 
V rozpočtu dojde ještě ke změnám v souvislosti s opravou vodojemu na Janském kopci, kdy bude 
nutné provést rekonstrukci v daleko větším rozsahu, než se předpokládalo.  
K návrhu rozpočtu byla doručena pouze jedna připomínka od pana Šnajdra. Zastupitelům města 
byly tyto připomínky zaslány e-mailem. Mgr. Adamec si cení zájmu pana Šnajdra o rozvoj Poříčí. 
Dále se věnoval rozboru jednotlivých bodů připomínek. V průběhu roku jsou zcela běžné změny 
v jednotlivých položkách rozpočtu. Domnívá se, že předkládaný rozpočet města je zpracován de-
tailně. Dále pohovořil o provedených investicích města do městské části Poříčí. Městskou část 
nelze srovnávat se samostatnou obcí. V Poříčí žije cca 6,5 % z celkového počtu obyvatelstva měs-
ta. V Poříčí byly umístěny 2 kamery městského kamerového systému. Je nutné si uvědomit, že 
např. ulice Voletinská není v majetku města, ale kraje. Město se snaží opravovat postupně své 
komunikace, chodníky. 
Zastupitele dále upozornil, že ve zveřejněném návrhu rozpočtu došlo k chybě v textové části: 
str. 4: Rozpis akcí Odboru rozvoje města: Parkoviště u MŠ Kryblická nahrazen textem Parkoviště 
u DPS Kryblická. 
 
Zahájena rozprava. 
Ing. Andrle, Ph.D., nejprve ocenil zájem pana Šnajdra o věci veřejné. Dále se zajímal o příjmy 
uvedené na str. 2: Odbor majetku města, položka Prodeje pozemků, Prodeje budov a bytových 
domů. Zajímal se o konkrétní nemovitosti, pozemky, které budou prodávány. 
Ing. Hojný, vedoucí Odboru majetku města, uvedl, že se jedná o odhad, který vychází z vývoje 
v minulých letech a odpovídá vývoji aktuálních jednání. Jeho odpověď doplnila Ing. Šormová, ve-
doucí odd. pozemků. Uvedla, že se jedná např. o pozemky, u kterých je uzavřena smlouva o právu 
stavby. Tato položka je v průběhu roku upravována v návaznosti na doručené žádosti. 
Dále se zajímal o výdaje na str. 5: Ochrana životního prostředí, položka Odborné posudky 
a zkoušky městské zeleně. Dotazoval se, zda uvedená částka je dostačující. Jeho dotaz zodpově-
děla Ing. Kasperová, vedoucí Odboru životního prostředí. Uvedla, že rozpočtovaná částka byla 
v minulých letech dostačující.  
Dále se zajímal o výdaje na str. 9: Odbor Kancelář, položka Cestovné, Pohoštění. Zajímal se 
o konkrétní příklady, jak budou finanční prostředky využity. 
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Ing. Seidel, tajemník MěÚ, uvedl, že se jedná např. služební cesty zaměstnanců městského úřadu, 
úhradu nákladů za pohoštění např. pro návštěvy z partnerských měst, při jednání orgánů města. 
Na str. 10: Odbor životního prostředí, položka Údržba památných stromů. Z jeho pohledu je tato 
výše nedostatečná s ohledem na počet stromů.  
Ing. Kasperová, vedoucí Odboru životního prostředí, uvedla, že se jedná většinou o příspěvek pro 
soukromé osoby, které mají památné stromy na svých pozemcích a v minulých letech byla výše 
dostačující. 
Dále na str. 10 položka Sáčky na psí exkrementy, z jeho pohledu je tato částka příliš vysoká. Navíc 
u venkovních odpadkových košů sáčky často chybí. Ing. Kasperová, vedoucí Odboru životního 
prostředí, doplnila, že o sáčky je ze strany veřejnosti velký zájem a v letošním roce proto byla 
částka u této položky navýšena. 
Dále na str. 10 položka Znalecké posudky Ekologie, u které by ho zajímalo, na jaké konkrétní po-
sudky budou finanční prostředky použity. Ing. Kasperová, vedoucí Odboru životního prostředí, 
uvedla, že dopředu nelze odhadnout, jaké znalecké posudky bude třeba zpracovat. 
Dále se na stejné straně Ing. Andrle, Ph.D., zajímal se o položku Rezerva pro případné plnění 
soudního sporu – kanalizace Rýchory a chtěl vědět podrobnosti. Ing. Kasperová, vedoucí Odboru 
životního prostředí, uvedla, že tato položka je uvedena v rozpočtu v souvislosti s probíhajícím 
soudním sporem. Zatím není znám rozsudek soudu a tato částka je zde jako rezerva. 
Mgr. Adamec požádal, aby takto rozsáhlé dotazy k položkám byly podány předem a písemně.  
Mgr. Duffová, se dotazovala na navýšení výdajů na str. 3: položka Technické služby Trutnov s.r.o. 
– provoz a údržba. Mgr. Adamec uvedl, že se jedná o účelové prostředky, které jsou určeny na 
běžné drobné opravy, které nemohou být hrazeny z peněz na provoz. 
Jeho odpověď následně doplnila Ing. Čížková, která seznámila zastupitele s konkrétními údaji, 
které byly projednávány na jednání finančního výboru. Největší rozdíl je u položek na údržbu měs-
ta, např. čištění města, údržba zeleně, údržba dětských hřišť, mostů, odpadkových košů, kontejne-
rů, laviček. 
Mgr. Sobotka se dotazuje na ul. Voletinská. Chtěl by sdělit konkrétní termín její opravy. Dále se 
zajímal o možnost získání této komunikace do majetku města v souvislosti s výstavbou dálnice 
D11. 
Mgr. Adamec uvedl, že přesný termín opravy neví. Z jeho pohledu je prioritní oprava Lhotecké ko-
munikace. Kraj Voletinskou ul. nechce převést do majetku města, jde o spojnici dvou silnic I. třídy. 
V současné době o tom probíhají na kraji jednání. Je však také nutné si uvědomit, že každé vlast-
nictví komunikace je spojeno s výdaji na její údržbu. 
Paní Bubnová se dotazovala na výdaje na str. 4: položka Rozpis akcí Odboru rozvoje města 
– Stezky pro terénní cyklistiku (vybudování nové stezky) a chtěla vědět, o jaké trailové stezky se 
jedná.  
Mgr. Adamec uvedl, že se jedná o traily, které se budou budovat dle zpracovaného plánu. 
K podání podrobnějších informací vyzval zástupce spolku Trutnov trails z.s. 
Pan Rejl, předseda spolku Trutnov trails z.s., uvedl, že se jedná o úpravu nebo budování schvále-
ných tras v lokalitě Čížkových kamenů nebo směrem k osadě Sedmidomí. 
Dále se paní Bubnová dotazuje, zda proběhlo jednání se společností ARRIVA VÝCHODNÍ ČE-
CHY, a. s., v souvislosti s parkováním autobusů v Poříčí. Mgr. Adamec uvedl, že jsou vedena jed-
nání s touto společností. 
Dále se paní Bubnová dotazovala, zda je plánována výstavba chodníku na ul. Polská. Zdraví 
a bezpečnost chodců je zde ohrožována velkým provozem aut. Starosta města uvedl, že nyní se 
zpracovává studie, projektová dokumentace by měla být dokončena koncem února 2018. Domnívá 
se, že problematický bude zásah do zeleně v bezprostřední blízkosti komunikace. 
Mgr. Sobotka se dotazuje k investicím na rekonstrukci ul. Ječná. Byla dokončena 1. etapa rekon-
strukce a zajímá ho, jak budou realizovány další etapy opravy této komunikace. Jeho dotaz zodpo-
věděl Ing. Franc, vedoucí Odboru rozvoje města, který uvedl, že bude navazovat tzv. III. etapa 
rekonstrukce. Rekonstrukci komplikuje křížení železniční vlečky. V současné době probíhá jednání 
s vlastníkem vlečky, aby mohl být SŽDC udělen souhlas s vybudováním železničního přejezdu. 
II. etapu prozatím nelze realizovat, vzhledem k tomu, že nejsou objízdné trasy pro dopravu do 
místních firem. 
Paní Řezníčková dotazuje se výdaje uvedené na str. 4: Rozpis pro Technické služby Trutnov s.r.o. 
– účelové prostředky, kde je uvedena celá řada investic. 



Stránka 5 z 17 

Dotazuje se, jak probíhá realizace větších oprav. Starosta města uvedl, že na větší opravy jsou 
vypisována výběrová řízení. V souladu s vnitřním předpisem mohou do určité výše výběrové řízení 
zadávat Technické služby Trutnov s.r.o., velké investice jsou projednávány a schvalovány radou 
města. Paní Řezníčková se dále dotazuje, zda jako zastupitel může mít přístup k vypsaným veřej-
ným zakázkám. Mgr. Adamec doporučil se v této věci obrátit přímo na jednatele Technických slu-
žeb Trutnov s.r.o. 
Mgr. Sobotka se dotazuje na rekonstrukci krytého bazénu. Dozvěděl se, že došlo ke zpoždění při 
zpracování projektových prací a ze strany města je zvažováno uplatnění sankce. Mgr. Adamec 
uvedl, dodavatel má zpoždění 5 měsíců a město zvažuje přistoupení k sankci vyplývající 
s uzavřené smlouvy. Pro město je to komplikace, realizace rekonstrukce bude zahájena až 
v dalším roce. 
Dále se vrátil k ul. Voletinské a plánovaného sjezdu z dálnice D11. Z jeho pohledu se jedná o tzv. 
vyvolanou stavbu. Zajímá se o postoj města. Starosta města uvedl, že problematika je velmi složi-
tá. Stát a město mají rozdílné představy o umístění sjezdů z dálnice. Město chce výstavbou sjezdů 
co nejméně zatížit obyvatele. Věci jsou v jednání, není zatím možné odhadnout jejich výsledek. 
Ing. Šváb se zajímal o výdaje na str. 6: Kultura, položka Regionální televize, u které došlo k navý-
šení finančních prostředků. V minulém roce zaznamenal změnu televize, která informuje o dění 
z našeho města. Dotazuje se, zda televize bude také na terestrickém vysílání. Televizní vysílání 
nyní běží na nových médiích (např. Facebook, youtube).  
Jeho dotaz zodpověděla Mgr. Michaela Dědková, tisková mluvčí. Uvedla, že televize V1 byla zařa-
zena koncem loňského roku do Multiplex 4, její vysílání pokrývá Královéhradecký, Pardubický 
a Liberecký kraj. Jediný problém se signálem je v centru Trutnova, na jeho odstranění zástupci 
televize intenzivně pracují.  
Dále upozornil na tiskovou chybu na str. 11: Odbor výstavby – OSNADO – dopravní územní ob-
služnost včetně příměstské dopravy. Společnost OSNADO již neexistuje, správně měla být uvede-
na společnost ARRIVA VÝCHODNÍ ČECHY, a. s. 
Mgr. Sobotka by do budoucna uvítal, aby u investičních akcí bylo uvedeno, jaká částka byla již 
proinvestována. 
Mgr. Adamec uvedl, že přehled plnění investičních akcí je součástí materiálu č. 2 Kontrola plnění 
usnesení zastupitelstva města, přehled plnění investičních akcí. Doplnil, že v případě víceletého 
financování schvaluje investici jako celek zastupitelstvo města, dílčí plnění je uvedeno v přehledu 
plnění investičních akcí. 
Paní Řezníčková se vrátila k výstavbě Střediska volného času. Dotazuje se, zda stavba je prová-
děna v souladu s harmonogramem. Mgr. Adamec uvedl, že stavba je realizována dle harmono-
gramu, případné problémy se řeší za pochodu. Předpokládaný termín dokončení stavby je pláno-
ván na konec prosince 2018. Jedná se o celý komplex objektů, což je velmi zajímavé z pohledu 
využití prostoru.  
Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena.  

 
Vzhledem k projednaným připomínkám k návrhu rozpočtu, došlo k úpravě návrhu usnesení. 

Hlasování o upraveném návrhu usnesení 

ZM projednalo 
doručené připomínky k návrhu rozpočtu města s tím, že nedochází k změně předloženého návrhu. 
ZM schvaluje 

 „Rozpočet města Trutnova na rok 2018“ dle předloženého návrhu, 

 závazné ukazatele dle předloženého návrhu. 
ZM stanovuje, 

 že v rámci závazného ukazatele se změna v jednotlivých položkách (při zachování určených 
běžných a kapitálových výdajů) povoluje, 

 že v rámci závazného ukazatele v ORJ 41 rozhodnou o poskytnutí dotací a darů jednotlivým 
fyzickým nebo právnickým osobám v rámci svých kompetencí příslušné orgány města a Odbor 
finanční na základě přijatých usnesení vypracuje příslušné smlouvy a povede seznam (rozpis) 
jednotlivých příjemců dotací a darů. 

Hlasování: 24 – 0 – 9 – návrh schválen  
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4. Majetek města – Mgr. Hendrych  

POZEMKY  

Mat. 4b1 – 11 bodů 

Písemné materiály. 
V úvodu Mgr. Hendrych uvedl, že v souvislosti s novými skutečnostmi navrhuje samostatnou roz-
pravu o bodech č. 2 a 10. 

Zahájena rozprava.  
Další dotazy nebyly, rozprava ukončena. 
 
Zahájena samostatná rozprava k bodu č. 2 

Mgr. Hendrych uvedl, že dne 08.02.2018 byla doručena nabídka pana Říčaře, která je vyšší než 
nabídka pana Sikory. Nabídka však přišla po stanoveném termínu. Zastupitelstvo má nyní 2 mož-
nosti: 1.) hlasovat o původním návrhu usnesení (viz písemný materiál); 

2.) stáhnout tento bod z dnešního programu (domnívá se, že by mohlo dojít k vyostření sou-
sedských vztahů mezi oběma žadateli). 

Paní Řezníčková se zajímala, jaké jsou sousedské vztahy mezi žadateli. 
Ing. Hojný, vedoucí Odboru majetku města, uvedl, že návrh usnesení v písemném materiálu vy-
chází z původní dohody mezi panem Říčařem a paní Homolovou z roku 2016. Bohužel došlo 
k úmrtí paní Homolové, pan Sikora je přítelem zesnulé. Návrh usnesení vychází z jejich původní 
dohody, ale pan Říčař doručil nabídku na koupi pozemku. Přístup k jeho pozemku prodejem není 
dotčen. Mgr. Adamec a Mgr. Hendrych v závěru rozpravy vznesli požadavek na samostatné hlaso-
vání o tomto bodě. 
 
Zahájena samostatná rozprava k bodu č. 10 

Mgr. Hendrych uvedl, že dnes byl doručen znalecký posudek. Z tohoto důvodu navrhl následující 
úpravu návrhu usnesení: …za kupní cenu dle znaleckého posudku, tj. ve výši 650,00 Kč/m2, 
k rozšíření vlastních pozemků. 
Další dotazy nebyly. Rozprava ukončena. 
 
Hlasování o bodech 1, 3-9, 11 v původním znění, bod 10 v upraveném znění. Tyto body 
schvalovány jako celek. 

p. p. 147/1, k. ú. Oblanov 
ZM schvaluje 
prodej části p. p. 147/1 (cca 74,00 m2) v k. ú. Oblanov panu Ondřeji Drgáčovi za kupní cenu ve 
výši 150,00 Kč/m2 k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 
 
st. p. 119, p. p. 173, k. ú. Lhota u Trutnova 
ZM schvaluje 
prodej st. p. 119 (18,00 m2) jako pozemek pod stavbou a části p. p. 173 (cca 830,00 m2) v k. ú. 
Lhota u Trutnova panu Petru Kaufmannovi za kupní cenu ve výši 250,00 Kč/m2. Náklady spojené 
s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 2503, k. ú. Trutnov 
ZM schvaluje 
prodej části p. p. 2503 (cca 1 100,00 m2) v k. ú. Trutnov paní Martě Nývltové za kupní cenu dle 
znaleckého posudku, tj. ve výši 420,00 Kč/m2, k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené 
s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 1268/3 a další, k. ú. Trutnov 
ZM schvaluje 
směnu části p. p. 2503 (cca 145,00 m2) a části p. p. 2289/1 (cca 85,00 m2) v k. ú. Trutnov 
v majetku města Trutnova za část p. p. 1268/3 (cca 303,00 m2) v k. ú. Trutnov v majetku paní Mar-
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ty Nývltové. Směna proběhne bez finančního vyrovnání. Náklady spojené s převodem hradí 
smluvní strany každá z ½, náklady na vypracování geometrického plánu hradí paní Nývltová. 
 
p. p. 312/1, k. ú. Bohuslavice nad Úpou 
ZM schvaluje 
uzavření smlouvy o právu stavby s budoucí koupí k p. p. 312/1 (1 575,00 m2) v k. ú. Bohuslavice 
nad Úpou s manž. Tomášem a Dianou Hurdálkovými k výstavbě rodinného domu venkovského 
typu v souladu s územním plánem, za následujících podmínek: 

 smlouva o právu stavby bude uzavřena na dobu určitou do 31.12.2021,  

 stavební plat je stanoven za část p. p. 312/1 (500,00 m2) ve výši 10,00 Kč/m2/rok + DPH a za 
část p. p. 312/1 (1 075,00 m2) ve výši 2,00 Kč/m2/rok + DPH,  

 stavební plat se zřizuje jako reálné břemeno, které zatěžuje právo stavby, 

 pozemek bude užíván jako zařízení staveniště, včetně umístění dočasných staveb,  

 prodej bude realizován po dokončení obvodových zdí a střechy, a to nejpozději do 31.12.2021, 

 kupní cena je stanovena za cenu v místě a čase obvyklou, nejméně však ve výši 250,00 Kč/m2 
+ DPH, 

 v případě zániku práva stavby nemají oprávnění právo na náhradu za stavbu, 

 zatížení práva stavby není povoleno, 

 případné prodloužení práva stavby podléhá schválení Zastupitelstvem města Trutnova, 
náklady spojené se zřízením práva stavby (daně a poplatek KÚ) hradí kupující. 
 
p. p. 161/8 a další, k. ú. Horní Maršov 
ZM schvaluje 
prodej p. p. 161/8 (75,00 m2), p. p. 163/6 (2 895,00 m2), p. p. 163/7 (55,00 m2), p. p. 163/8 
(998,00 m2) a p. p. 163/16 (41,00 m2) v k. ú. Horní Maršov obci Horní Maršov za kupní cenu v mís-
tě a čase obvyklou ve výši 100,00 Kč/m2. Náklady spojené s převodem hradí kupující, vč. DPH. 
 
p. p. 40/4 a další, k. ú. Poříčí u Trutnova 
ZM schvaluje 
prodej části p. p. 40/4 (cca 132,00 m2), části p. p. 40/5 (cca 73,00 m2) jako parkovací stání a části 
p. p. 40/7 (cca 9,00 m2) jako pozemek pod přístřeškem na popelnice, vše v k. ú. Poříčí u Trutnova 
Společenství vlastníků jednotek Benešova 442-443 v Trutnově za kupní cenu ve výši 300,00 
Kč/m2. Kupující dále uhradí kupní cenu ve výši 550,00 Kč/m2 za zatravňovací dlažbu na p. p. 40/5. 
Náklady spojené s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 4034, p. p. 4062, k. ú. Starý Rokytník 
ZM neschvaluje 
směnu části p. p. 4034 (62,00 m2) v k. ú. Starý Rokytník v majetku spol. Suhox, s. r. o., za část 
p. p. 4062 (cca 450,00 m2) v k. ú. Starý Rokytník v majetku města Trutnova. 
 
p. p. 821/1, p. p. 2364/2, k. ú. Trutnov 
ZM schvaluje 
prodej části p. p. 821/1 (cca 345,00 m2) a části p. p. 2364/2 (cca 145,00 m2) v k. ú. Trutnov spol. 
Správa obchodních aktiv s. r. o., za kupní cenu dle znaleckého posudku, tj. ve výši 650,00 Kč/m2, 
k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 290/1, k. ú. Starý Rokytník 
ZM bere na vědomí, 
že usnesení ZM 2017-201/5 nebylo realizováno z důvodu na straně žadatele. 
 

Hlasování o bodech 1, 3-11: 33 – 0 – 0 
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Samostatné hlasování o bodu č. 2 

p. p. 1846/2, k. ú. Libeč 
ZM schvaluje 
prodej p. p. 1846/2 (74,00 m2) v k. ú. Libeč panu Jaroslavu Sikorovi za kupní cenu ve výši 
255,00 Kč/m2 k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 
ZM neschvaluje 
prodej p. p. 1846/2 (74,00 m2) v k. ú. Libeč panu Karlu Říčařovi. 

Hlasování o bodu 2: 28 – 0 – 5 
 
 
Mat. 4b2 – 1 bod 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena.  

část p. p. 326/2 a další, k. ú. Babí 
ZM schvaluje 
výkup pozemků na rekonstrukci mostu na p. p. 2828/2 v k. ú. Babí, a to části p. p. 2894/2 o výměře 
cca 3,00 m2 od Bc. Zdeňka Bakoče a Mgr. Gabriely Bakočové, části p. p. 319/1 o výměře cca 
9,00 m2 od pana Ladislava Šedíka, části p. p. 326/2 o výměře cca 6,00 m2 od pana Miroslava Kaše 
a paní Jany Kašové vše v k. ú. Babí za kupní cenu ve výši 50,00 Kč/m2 a části p. p. 2904 o výměře 
cca 7,00 m2 v k. ú. Babí od České republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových 
za cenu dle znaleckého posudku. Náklady spojené s převodem hradí nabyvatel. 

Hlasování: 33 – 0 – 0 
 

v 17:15 odešel p. Lhoták 
 
 
Mat. 4b3 – 1 bod 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. 
Ing. Andrle, Ph.D., upozornil na chybu v úvodu důvodové zprávy materiálu. Následně vysvětleno, 
že se o chybu nejedná. 
Paní Řezníčková si chce ujasnit situaci: na uvedených pozemcích jsou umístěna hřiště, avšak tyto 
pozemky nejsou ve vlastnictví města. 
Další dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

 
st. p. 325 a p. p. 1952/1, k. ú. Starý Rokytník 
ZM schvaluje 
výkup st. p. 325 (59,00 m2) a p. p. 1952/1 (10 873,00 m2) v k. ú. Starý Rokytník za cenu dle zna-
leckého posudku ve výši 517.700,00 Kč s tím, že náklady spojené s převodem hradí kupující. 

Hlasování: 30 – 0 – 0 (1) 
 
 
Mat. 4b4 – 2 body 

Písemné materiály.  

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. Materiály hlasovány jako celek. 

p. p. 2087/1, k. ú. Trutnov 
ZM schvaluje 
prodej části p. p. 2087/1 (cca 18,00 m2) v k. ú. Trutnov Ing. Markétě Janišové za kupní cenu ve 
výši 1.600,00 Kč/m2 jako manipulační pás pro údržbu oplocení. Náklady spojené s převodem hradí 
kupující. 
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p. p. 1508, k. ú. Kohoutov 
ZM schvaluje 
prodej části p. p. 1508 (cca 6 166,00 m2) v k. ú. Kohoutov manž. Janu a Věře Hlavsovým za kupní 
cenu v místě a čase obvyklou ve výši 200,00 Kč/m2. Náklady spojené s převodem hradí kupující. 

Hlasování: 32 – 0 – 0 (1) 
 
 
BYTOVÉ ZÁLEŽITOSTI 

Mat. 4c1 – Prominutí části poplatku z prodlení (Radek Šmíd) 

Písemný materiál. Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

ZM schvaluje 
panu Radku Šmídovi prominutí dluhu na poplatcích z prodlení v celkové výši 176.221,00 Kč ve 
smyslu rozhodnutí Okresního soudu v Trutnově č. j. 36 Ro 1374/2004 - 8 z titulu poplatku z pro-
dlení s platbami nájemného a záloh na služby za byt v domě čp. 372 v ulici U Hřiště v Trutnově 2. 

Hlasování: 30 – 0 – 2 (1) 
 

v 17:18 se p. Lhoták vrátil 
 
 
5. Galerie Draka – příspěvek na provoz v roce 2018 – Mgr. Adamec 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

ZM schvaluje 
poskytnutí dotace ve výši 568.000,00 Kč spolku Trutnov – město draka, Železničářská 507, 541 01 
Trutnov, IČ 26670003, na financování nákladů na provozování Galerie Draka a mzdových nákladů 
dvou pracovníků v roce 2018. 
ZM souhlasí 
s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace a o provozu Galerie Draka se spolkem 
Trutnov – město draka, Železničářská 507, 541 01 Trutnov, IČ 26670003, v předloženém znění. 

Hlasování: 25 – 2 – 6 

 
 
6. DOTACE – Mgr. Adamec 

6a)  Dotace OSTATNÍ (nad 50.000,00 Kč) – Mateřské centrum KAROlínka z.s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

ZM schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 200.000,00 Kč pro Mateřské centrum KAROlínka z.s., IČ 69863938, 
Školní 13, Trutnov, na účel v kategorii OSTATNÍ odst. 4.4. Ostatní dotace výše nedefinované 
– částečná úhrada výdajů spojených s provozem Mateřského centra KAROlínka v roce 2018 
(nájemné, energie, voda, teplo apod.), 

 veřejnoprávní smlouvu pro Mateřské centrum KAROlínka z.s., IČ 69863938, Školní 13, Trutnov, 
dle předloženého znění. 

Hlasování: 33 – 0 – 0 
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6b) Dotace OSTATNÍ (nad 50.000,00 Kč) – Trutnov trails z.s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava.  
Mgr. Sobotka využívá přítomnosti pana Rejla, předsedy spolku Trutnov trails z.s. a dotazuje se na 
aktuální vývoj jednání se starousedlíky ve Lhotě. 
Pan Rejl, předseda spolku Trutnov trails z.s., uvedl, že komunikace probíhala s lidmi, kteří o to 
měli zájem. Na základě požadavků místních obyvatel došlo k posunu umístění trailové trasy Flou-
tek. Spolek také vyhověl požadavku spolku BIOKONTAKT z.s., tak, aby nedošlo k ohrožení míst-
ního biotopu. 
Mgr. Adamec následně doplnil, že je plánováno vybudování parkoviště, aby provoz neomezoval 
místní obyvatele. 
Mgr. Sobotka se ještě dotazuje na výkup restaurace ve Lhotě. Mgr. Adamec uvedl, že jednání 
s místním spolkem budou probíhat zítra. Tuto občanskou iniciativu vítá. 
Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

ZM schvaluje 

 změnu termínu čerpání dotace č. 130/17 do 30.06.2018 a vyúčtování dotace do 30.09.2018 
schválené Zastupitelstvem města Trutnova svým usnesením č. ZM_2017-99/3 pro Trutnov 
trails, z.s., IČ 02931788, Lhotecká 567, Trutnov, 

 dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě pro Trutnov trails, z.s., IČ 02931788, Lhotecká 567, Trut-
nov, dle předloženého znění. 

Hlasování: 32 – 1 – 0 
 
 
6c) Dotace SPORT (nad 50.000,00 Kč) – užívání městských sportovišť ve správě společnosti 
MEBYS Trutnov, s.r.o. 

Písemný materiál 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

ZM schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 790.100,00 Kč pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z.s., IČ 47462965, 
Národní 199, Trutnov, na účel v kategorii SPORT odst. 1.6. Dotace na refundace nájemného 
– úhrada výdajů spojených s užíváním sportovišť (krytý bazén, tenisový areál) v roce 2018, 

 veřejnoprávní smlouvu pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z.s., IČ 47462965, Národní 199, Trut-
nov, dle předloženého vzoru, 

 poskytnutí dotace ve výši 740.000,00 Kč pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z.s., IČ 47462965, 
Národní 199, Trutnov, na účel v kategorii SPORT odst. 1.6. Dotace na refundace nájemného 
– úhrada výdajů spojených s užíváním městského stadionu (atletický stadion) v roce 2018, 

 veřejnoprávní smlouvu pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z.s., IČ 47462965, Národní 199, Trut-
nov, dle předloženého vzoru, 

 poskytnutí dotace ve výši 2.609.735,00 Kč pro MFK Trutnov, z.s., IČ 43463819, Na Lu- 
kách 466, Trutnov, na účel v kategorii SPORT odst. 1.6. Dotace na refundace nájemného 
– úhrada výdajů spojených s užíváním městského stadionu (fotbalový stadion) v roce 2018, 

 veřejnoprávní smlouvu pro MFK Trutnov, z.s., IČ 43463819, Na Lukách 466, Trutnov, 
dle předloženého vzoru, 

 poskytnutí dotace ve výši 125.000,00 Kč pro SPARTAK TRUTNOV, z.s., IČ 04377397, Skřiván-
čí 770, Trutnov, na účel v kategorii SPORT odst. 1.6. Dotace na refundace nájemného 
– úhrada výdajů spojených s užíváním zimního stadionu v roce 2018, 

 veřejnoprávní smlouvu pro SPARTAK TRUTNOV, z.s., IČ 04377397, Skřivánčí 770, Trutnov, 
dle předloženého vzoru, 

 poskytnutí dotace ve výši 15.000,00 Kč pro SPARTAK TRUTNOV, z.s., IČ 04377397, Skřiván-
čí 770, Trutnov, na účel v kategorii SPORT odst. 1.6. Dotace na refundace nájemného 
– úhrada výdajů spojených s užíváním krytého bazénu v roce 2018 (plavání MP a tělesně posti-
žených "REJNOCI"), 
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 veřejnoprávní smlouvu pro SPARTAK TRUTNOV, z.s., IČ 04377397, Skřivánčí 770, Trutnov, 
dle předloženého vzoru, 

 poskytnutí dotace ve výši 943.350,00 Kč pro HC TRUTNOV, z.s., IČ 67441921, Na Lu- 
kách 460, Trutnov, na účel v kategorii SPORT odst. 1.6. Dotace na refundace nájemného 
– úhrada výdajů spojených s užíváním zimního stadionu v roce 2018, 

 veřejnoprávní smlouvu pro HC TRUTNOV, z.s., IČ 67441921, Na Lukách 460, Trutnov, dle 
předloženého vzoru, 

 poskytnutí dotace ve výši 4.680,00 Kč pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z.s., IČ 47462965, 
Národní 199, Trutnov, na účel v kategorii SPORT odst. 1.6. Dotace na refundace nájemného 
– úhrada doplatku refundace nájemného spojeného s užíváním městského stadionu (atletický 
stadion) v roce 2017, 

 veřejnoprávní smlouvu pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z.s., IČ 47462965, Národní 199, Trut-
nov, dle předloženého vzoru. 

Hlasování: 31 – 0 – 2 
 
 
6d) Dotace SPORT (nad 50.000,00 Kč) – TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z.s. 

Písemný materiál. 
Mgr. Adamec uvedl, že došlo ke zvýšení ceny služeb s užíváním kuželny, které odpovídají skuteč-
ným nákladům. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

ZM schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 1.162.936,00 Kč pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z.s., 
IČ 47462965, Národní 199, Trutnov, na účel v kategorii SPORT odst. 1.6. Dotace na refundace 
nájemného – úhrada výdajů spojených s užíváním kuželny v roce 2018 (výdaje spojené s úhra-
dou nájemného, energií, nákupem úklidových předmětů, úklidových a čisticích prostředků), 

 veřejnoprávní smlouvu pro TJ LOKOMOTIVA TRUTNOV, z.s., IČ 47462965, Národní 199, Trut-
nov, v předloženém znění. 

Hlasování: 31 – 0 – 2 
 
 
6e) Dotace KULTURA (nad 50.000,00 Kč) – Trutnov – město draka 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. 
Paní Řezníčková se dotazuje na podrobnosti k předkládanému materiálu. Na předchozích zasedá-
ních zastupitelstva bylo opakovaně řečeno, že udržitelnost projektu končí v září 2018 a následně 
bude probíhat diskuse o dalším fungování Galerie draka (viz bod 5 Galerie Draka – příspěvek na 
provoz v roce 2018 a návrhy usnesení v tomto materiálu 02.01 a 02.02). Mrzí ji, že žádná diskuse 
neproběhla. Ráda by viděla podporu také dalších kulturních aktivit. 
Mgr. Adamec uvedl, že spolek potřebuje mít pro svoji činnost určitou jistotu. Z jeho pohledu se 
jedná již o tradiční akce. 
MgA. Kasík reaguje na předešlou diskuzi. V Kulturní komisi byla vedena diskuze o dalším pokra-
čování provozu Galerie Draka. V této komisi mají jednotlivé politické strany zástupce, mohli tedy 
o průběhu jednání zastupitele informovat. V komisi převládl názor, že provozování galerie by mělo 
pokračovat. Dále uvedl, že obecně debaty o finanční podpoře kulturních aktivit probíhají všude 
a vždy komise musí rozhodnout, které projekty podpoří a jaké bude jejich financování. 
Ing. Přívratský doplnil, že o jednotlivých projektech je nutné rozhodovat individuálně. Seznámil 
zastupitele s výsledky marketingové ankety. Z výsledků vyplývá, že drak se dle obyvatelů města 
stal součástí identity města. Drak má tedy význam nejenom v oblasti kultury, ale také v oblasti ces-
tovního ruchu. Z jeho pohledu je vhodné tyto aktivity podporovat. 
Pan Šedivec doplnil, že považuje za nešťastné oba návrhy spojit do jednoho materiálu. 
V závěru rozpravy požaduje paní Řezníčková samostatné hlasování o jednotlivých usneseních, 
tj. 01.01 a 01.02 a 02.01 a 02.02. 
Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena.  
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v 17:25 odešel p. Ondráško, vrátil se v 17:27 
v 17:28 odešel MUDr. Řehůřek, vrátil se v 17:30 

 
Samostatné hlasování o návrhu usnesení 01.01 a 01.02 

ZM schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 1.500.000,00 Kč pro Trutnov – město draka, IČ 26670003, Železni-
čářská 507, Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žádosti ze dne 
11.12.2017, tj. na úhradu výdajů spojených s pořádáním dračích slavností „Už ho nesou!“ 
a „Sundávání draka“ v letech 2019, 2020 a 2021, 

 veřejnoprávní smlouvu pro Trutnov – město draka, IČ 26670003, Železničářská 507, Trutnov, 
dle předloženého vzoru. 

Hlasování o usnesení 01.01 a 01.02: 30 – 0 – 3 
 
 
Samostatné hlasování o návrhu usnesení 02.01 a 02.02 

ZM schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 1.704.000,00 Kč pro Trutnov – město draka, IČ 26670003, Železni-
čářská 507, Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žádosti ze dne 
11.12.2017, tj. úhrada výdajů spojených s provozem Galerie Draka a mzdových výdajů v letech 
2019, 2020 a 2021, 

 veřejnoprávní smlouvu pro Trutnov – město draka, IČ 26670003, Železničářská 507, Trutnov, 
dle předloženého vzoru. 

Hlasování o usnesení 02.01 a 02.02: 23 – 4 – 6 
 
 
6f) Dotace OSTATNÍ (nad 50.000,00 Kč) – Centrum inovací a podnikání Trutnov z.s. 

Písemný materiál. 
Zahájena rozprava. 
Mgr. Duffová navázala na akci Živá knihovna povolání, která v loňském roce byla realizována 
v Trutnově. Její firma se této akce také zúčastnila. Mrzí ji, že zúčastněné firmy si musely náklady 
na reprezentaci hradit samy. Následně zastupitelům projekt krátce představila a uvedla, že probíhá 
i v jiných městech. Uvítala by, kdyby ze strany města mohla být poskytnuta finanční podpora na 
realizaci tohoto projektu. Vzhledem k tomu, že může přispět k lepšímu uplatnění absolventů ZŠ 
a SŠ v našem regionu. 
MgA. Kasík reaguje na předchozí příspěvek. Domnívá se, že zúčastněné firmy si uhradily náklady 
vzniklé UFFu s pořádáním akce. UFFO jako příspěvková organizace nemůže vystavovatelům po-
skytnout prostory např. formou daru. 
Mgr. Adamec uvedl, že pořadatel akce může požádat město o finanční příspěvek. 
Ing. Přívratský navrhl tuto diskuzi přesunout do bodu Různé – dotazy zastupitelů, vzhledem k to-
mu, že nesouvisí s předkládaným materiálem. 
Ing. Šváb velmi ocenil aktivitu CIPTU – Projekt podnikání v praxi na středních školách, vzhledem 
k tomu, že přispívá k rozvoji možného malého podnikání. Projekt hodnotí z pozice středoškolského 
pedagoga, jehož žáci se v minulém školním roce této akce zúčastnili. Proto tyto aktivity podporuje. 
Ing. Andrle, Ph.D., také podporuje zmiňované aktivity. Zároveň by také podpořil aktivity, které zmi-
ňovala Mgr. Duffová. 
Mgr. Adamec v závěru doplnil, že v této oblasti je podpora města určitě důležitá. Domnívá se však, 
že diskuse bohužel nesouvisí s projednávaným bodem. 
MgA. Kasík reaguje na předchozí diskuzi. Představoval by si, že v případě poskytnutí finanční 
podpory ze strany města, by měly být prezentovány zejména firmy, které mají v našem regionu 
sídlo. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 
 
ZM schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 580.000,00 Kč pro Centrum inovací a podnikání Trutnov z.s., 
IČ 05146828, Veleslavínova 66, Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žá-
dosti ze dne 06.02.2018, tj. na částečnou úhradu výdajů souvisejících s provozováním 
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a zajištěním služeb centra pro podporu malých a středních firem v Trutnově (služby lektorů 
a mentorů, organizace a provoz pracovních oborových skupin, školení pro podnikatele, adminis-
trativní činnosti, chod centra, drobné vybavení, nájem a údržba, marketing, propagace, komuni-
kace centra a jeho aktivity, projekty a aktivity spojené s hlavními účely centra, dohody konané 
mimo pracovní poměr, jak na zajištění administrativního chodu a údržbu, tak na lektory, účast 
a pořádání přednášek, workshopů apod.) v roce 2018, 

 veřejnoprávní smlouvu pro Centrum inovací a podnikání Trutnov z.s., IČ 05146828, Veleslaví-
nova 66, Trutnov, v předloženém znění. 

Hlasování: 22 – 2 – 9 

V 17:43 vyhlášena 5minutová přestávka. Jednání zastupitelstva zahájeno v 17:50, za účasti 
29 zastupitelů (nepřítomni: Ing. Jiránek, Mgr. Káňa, p. Kout, MUDr. Vajcík). 

 
 
7. Sociální služby – dotace z rozpočtu města – Mgr. Hendrych 

Písemný materiál. 

Mgr. Hendrych uvedl, že v současné době probíhá příprava změny této společnosti na příspěvko-
vou organizaci města (cca v srpnu 2019). 

Zahájena rozprava k tomuto bodu. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 
 
ZM schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 1.410.000,00 Kč pro Most k životu o.p.s., Šikmá 300, 541 03 Trutnov 
3, IČ 25915720, na účel určený žadatelem v individuálně podané žádosti a stanovený zvláštním 
právním předpisem, tj. na činnost v oblasti sociálních služeb – zajištění provozu azylového do-
mu pro ženy, matky s dětmi a otce s dětmi, 

 uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na rok 2018 mezi městem Trutnovem 
a Mostem k životu o.p.s., Šikmá 300, 541 03 Trutnov 3, IČ 25915720, dle předloženého návrhu. 

Hlasování: 29 – 0 – 0 (4) 
 

v 15:52 se vrátili Ing. Jiránek, Mgr. Káňa, p. Kout, MUDr. Vajcík  
 
 
8. Spoluúčast na financování projektu „REKONSTRUKCE FOTBALOVÉHO HŘIŠTĚ S UMĚ-

LÝM POVRCHEM“ v areálu Na Lukách – Mgr. Adamec 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava.  
Ing. Andrle, Ph.D., uvedl, že při úklidu sněhu z umělého povrchu se také odstraňuje část gumy, 
která po roztátí sněhu zůstává na povrchu. Uvedl, že dnes již existují technologie, které umí takto 
odstraněnou gumu recyklovat. Zajímá ho, zda s využitím takovéto technologie je počítáno v tomto 
projektu, popř. s kým by jejich využití mohl konzultovat. 
Mgr. Adamec uvedl, že se jedná o správnou připomínku. Nejlépe tyto věci bude řešit s Ing. Gaisle-
rem, jednatelem společnosti MEBYS Trutnov, s.r.o. Zatím ale nelze říci, zda město požadovanou 
dotaci na obnovu umělého povrchu získá. 
Do rozpravy se nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena. 

ZM bere na vědomí 
úmysl podání žádosti MFK Trutnov, z.s., IČ 43463819, Na Lukách 466, Trutnov, o poskytnutí pod-
pory na projekt „REKONSTRUKCE FOTBALOVÉHO HŘIŠTĚ S UMĚLÝM POVRCHEM“ v areálu 
Na Lukách z dotačního titulu MŠMT pro MFK Trutnov, z.s., IČ 43463819, Na Lukách 466, Trutnov. 
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ZM schvaluje 
předběžně poskytnutí dotace v rámci dofinancování zbylé části projektu „REKONSTRUKCE FOT-
BALOVÉHO HŘIŠTĚ S UMĚLÝM POVRCHEM“ v areálu Na Lukách pro MFK Trutnov, z.s., 
IČ 43463819, Na Lukách 466, Trutnov, na účel určený v individuálně podané žádosti ze dne 
20.01.2018, a to rekonstrukce fotbalového hřiště s umělým povrchem v areálu Na Lukách, Trutnov. 

Hlasování: 33 – 0 – 0 

 
9. Projekt Města Trutnov a města Świdnica – Turistika – věc společná – Mgr. Hendrych 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. Dotazy k materiálu nebyly. Rozprava ukončena. 
 
ZM schvaluje 

 podání žádosti o dotaci na projekt Turistika – věc společná, dále jen „projekt“ v Programu Inter-
reg V-A Česká republika – Polsko 2014 – 2020, dále jen „program“, 

 vyčlenění finančních prostředků na předfinancování výdajů trutnovské části projektu, dotačně 
nekrytých uznatelných výdajů, to vše v souhrnné výši 4.000.000,00 Kč, 

 podpis Dohody o spolupráci na projektu v souladu s požadavky programu s partnerem projektu 
Gminou Miejskou Świdnica. 

Hlasování: 25 – 0 – 8 
 
 
10. Kulturní cena města Trutnova – Mgr. Adamec 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. 
Ing. Andrle, Ph.D., po dohodě s Mgr. Sobotkou podávají protinávrh: udělení Kulturní ceny města 
Trutnova za rok 2017 panu Miloslavu Šafaříkovi. 
Další návrhy ani dotazy k materiálu nebyly. Rozprava ukončena. 
 
Hlasování o protinávrhu Ing. Andrleho, Ph.D. a Mgr. Sobotky 

ZM uděluje 
Kulturní cenu města Trutnova panu Miroslavu Šafaříkovi. 

Hlasování: 2 – 25 – 5 (1) 

Proti tomuto hlasování podala protest paní Řezníčková. Následovalo další hlasování o předlože-
ném protinávrhu. 

Hlasování: 3 – 25 – 5 

Proti tomuto hlasovávání podal protest MUDr. Kochan. Následovalo nové hlasování o předlože-
ném protinávrhu. 

Hlasování: 2 – 26 – 5 
 

Předložený návrh usnesení na udělení Kulturní ceny města Trutnova za rok 2017 panu Mi-
roslavu Šafaříkovi nezískal při hlasování potřebnou většinu – z pohledu čl. 12 odst. 4 Jed-

nacího řádu Zastupitelstva města Trutnova, byl prohlášen za zamítnutý. 
 
Hlasování o původním návrhu usnesení 

ZM uděluje 
Kulturní cenu města Trutnova Mgr. Zdislavě Holomíčkové za celoživotní pedagogickou činnost na 
Základní umělecké škole Trutnov v oblasti výtvarného umění, za pozitivní vliv na generace žáků 
a spěšný projekt „Krajina domova a její příběhy“. 

Hlasování: 31 – 0 – 2  



Stránka 15 z 17 

11. Sportovní cena města Trutnova za rok 2017 – Mgr. Adamec 

Písemný materiál.  

Mgr. Adamec informoval zastupitele, že v Kategorii Nejlepší sportovec města Trutnova bylo radou 
města navrženo také ocenění paní Evy Vrabcové-Nývltové za úspěchy v maratonu v  New Yorku. 

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 
 
ZM uděluje 
sportovní ceny města Trutnova za rok 2017 dle přílohy č. 2. 

Hlasování: 33 – 0 – 0 
 
 
12. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu – Mgr. Adamec 

Písemný materiál. 
Mgr. Adamec požádal zastupitele, aby si v návrhu usnesení opravili číslo vyhlášky, tj. vyhláška 
č. 2/2018, o nočním klidu. 
 
Zahájena rozprava. 
Paní Řezníčková se dotazuje, zda některý z pořadatelů akcí plánovanou akci zrušil, vzhledem 
k tomu, že jeho akce nebyla uvedena ve vyhlášce. 
Mgr. Adamec uvedl, že by uvítal úpravu stávajícího zákona. Nechtěl by kvůli doplnění závazné 
vyhlášky svolávat mimořádné zasedání zastupitelstva. 
Mgr. Sobotka se dotazoval na termíny pořádání akce Trutnoff Open Air, uvedené ve Shrnutí před-
pokládaných termínů akcí uvedených v obecně závazné vyhlášce. 
Mgr. Adamec uvedl, že pořadatel zatím nepodepsal nájemní smlouvu na areál na Bojiště. Jeho 
pronájem byl radou města schválen v loňském roce. Zájemce s městem nekomunikuje. 
Mgr. Hendrych doplnil, že v žádosti o pronájem byly uvedeny pořadateli 2 termíny. 
Mgr. Adamec informoval zastupitele, že na základě odvysílání televizní reportáže prozatím nepo-
depsal smlouvu o výkupu věcí v areálu PKS Bojiště. Bylo zadáno zpracování dalšího znaleckého 
posudku na jejich ocenění. 
Dotazy nebyly. Rozprava ukončena. 

ZM vydává 
obecně závaznou vyhlášku č. 2/2018, o nočním klidu, dle předloženého návrhu. 

Hlasování: 33 – 0 – 0 
 
 
13. Přísedící Okresního soudu v Trutnově – Mgr. Adamec 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. 
Ing. Andrle, Ph.D., se dotazuje, proč je v materiálu uveden menší počet přísedících, než je v žá-
dostech Okresního soudu v Trutnově. 
Ing. Seidel, tajemník MěÚ, uvedl, že všichni přísedící byli písemně informováni, že jim v blízké 
době skončí jejich volební období. Jeden z přísedících již nechce z důvodu vyššího věku ve funkci 
pokračovat, jeden přísedící si zaslaný dopis nepřevzal. 
Dotazy nebyly. Rozprava ukončena. 

ZM volí 
uvedené osoby přísedícími Okresního soudu v Trutnově: 
Ing. František Matějka, trv. bydl. Obránců míru 264, Trutnov, 
Ing. Zdeněk Navrátil, trv. bydl. Slévárenská 609, Trutnov, 
Ing. Ivo Trpkovič, trv. bydl. Železničářská 484, Trutnov, 
paní Lucie Vladovičová, trv. bydl. Voletiny 102, Trutnov, 
paní Marie Tylová, trv. bydl. Pampelišková 511, Trutnov, 
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paní Věra Bejrová, trv. bydl. Náchodská 345, Trutnov, 
pan Václav Hornych, trv. bydl. Náchodská 346, Trutnov, 
pan Václav Maršík, trv. bydl. Náchodská 351, Trutnov, 
paní Violeta Russová, trv. bydl. Křižíkova 554, Trutnov. 

Hlasování: 32 – 0 – 1 
 
 
14. Stanovy Svazku obcí Východní Krkonoše – dodatek č. 5 – Mgr. Hendrych 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly. Rozprava ukončena. 

ZM schvaluje 
dodatek č. 5 ke stanovám dobrovolného svazku obcí „Svazek obcí Východní Krkonoše“, který 
umožní členům svazku zajištění role pověřence GDPR prostřednictvím svazku, dle jejich potřeb. 

Hlasování: 33 – 0 – 0 
 
 
15. Kontrolní výbor – plán kontrolní činnosti na 1. pololetí 2018 – Mgr. Hásek 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Dotazy již nebyly. Rozprava ukončena. 

ZM schvaluje 
plán kontrolní činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva města Trutnova na 1. pololetí 2018. 

Hlasování: 24 – 0 – 9 
 
 
16. Různé 

16a) Zástupci města v obchodních společnostech – Mgr. Adamec 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. 
Mgr. Sobotka se obrátil na společnost Vodovody a kanalizace Trutnov, a. s., s žádostí o poskytnutí 
informací. Společnost mu požadované informace neposkytla. Dotazuje se, zda se bude moci při 
další žádosti o poskytnutí informací obrátit na zástupce města v této společnosti. 
Mgr. Adamec uvedl, že pro příště se Mgr. Sobotka může obrátit na zástupce města.  
Další dotazy nebyly. Rozprava ukončena. 
 
ZM navrhuje 

 Mgr. Tomáše Hendrycha jako zástupce města ke zvolení za člena představenstva společnosti 
Vodovody a kanalizace Trutnov, a. s., pro další funkční období, 

 Ing. Hanu Horynovou jako zástupkyni města ke zvolení za členku dozorčí rady společnosti Vo-
dovody a kanalizace Trutnov, a. s., pro další funkční období. 

Hlasování: 26 – 0 – 7 
 
 
16b) Určení oddávajícího 

Zahájena rozprava. Další dotazy nebyly. Rozprava ukončena. 
 
ZM pověřuje 
MgA. Kasíka k přijímání prohlášení o uzavření manželství. 

Hlasování: 32 – 0 –1 
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Dotazy zastupitelů 

Paní Řezníčková  
Požaduje bližší informace o areálu PKS Bojiště. Seznámila se s materiály schůzí rady města- 
Zvláště se zajímá o problematiku investic do tohoto areálu. Dále by jí zajímaly podrobnosti, které 
vedly k odložení podpisu smlouvy o výkupu věcí v areálu PKS Bojiště. 
Mgr. Adamec uvedl, že v televizní reportáži byly uvedeny nepřesné informace a nařčení. Očekává, 
že smlouva nakonec bude uzavřena. K situaci s areálem PKS doplnil, že areál je prozatím 
v majetku města, město chce mít svého zástupce v dozorčí radě společnosti, která si areál chce 
pronajmout. Dosavadní systém reinvestic realizovaný v předchozích letech se neosvědčil. K ceně 
pronájmu je nutné také započítat náklady na údržbu areálu. Tyto náklady byly Odborem majetku 
města vyčísleny za minulý rok na cca 800 tis. Některé investice musí provést město, přehled inves-
tic bude schvalovat zastupitelstvo města. Přihlásil se jediný zájemce o pronájem areálu. Během 
zveřejnění nebyla k záměru pronájmu doručena žádná připomínka. 
Paní Řezníčková chápe, že sehnat nájemce nebylo vůbec jednoduché. Dotazuje se, jaké bude 
využití areálu v současném stavu (tj. bez investic). Mgr. Adamec uvedl, že využití areálu záleží na 
rozhodnutí majitele společnosti. 
 
Ing. Jiránek 
Seznámil se s podrobnostmi o projektu města Trutnova a města Świdnica. Požádal o předávání 
podrobnějších informací k dalšímu projednávání v marketingové pracovní skupině a Komisi pro 
cestovní ruch. 
Mgr. Adamec uvedl, že projekt na spolupráci byl z polské strany předložen na poslední chvíli. 
S dalšími podrobnosti budou členové pracovní skupiny, resp. komise, průběžně seznámeni. 
 
Mgr. Duffová 
Měla stejný dotaz jako paní Řezníčková, všechny informace již zazněly.  

 

15. Závěr 

Mgr. Adamec poděkoval všem zastupitelům za účast na dnešním zasedání a věcné projednání 
materiálů. Další zasedání zastupitelstva města se uskuteční mimořádně ve středu 09.05.2018. 
Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18:19. 

Zapsala: P. Velebová 
 
 
 
 
 
 Mgr. Ivan Adamec Mgr. Tomáš Hendrych 
 starosta města Trutnova místostarosta 

Ověřovatelé zápisu: 

 Mgr. Roman Hásek Ing. Martin Jiránek 

L. S. 


